
Abanka v prvem polletju povečala bilančno vsoto in dobiček

Ljubljana - Nadzorni svet Abanke pod taktirko šefa kranjske Save Janeza Bohoriča seje na včerajšnji seji seznanil
s poročilom o poslovanju banke. Predvidoma je obravnaval devetmesečne rezultate, ki jih bo Abanka po finanč-
nem načrtu objavila zadnje dni oktobra. Nadzorniki so včeraj govorili tudi o nadaljnjih postopkih za imenovanje
predsednika uprave Abanke, potem ko kandidat za šefa banke Matej Narat ni prestal kadrovskega sita glavnega
nadzornika bančnega trga.

Znano je, da je nadzorni svet za
novega šefa Abanke pred časom
predlagal nekdanjega člana upra-
ve NLB Mateja Narata, vendar pri
tem ni bil uspešen, saj Banka Slo-
venije Naratu ni izdala licence za
opravljanje funkcije člana uprave
banke. S tem ostaja uprava Aban-
ke dvočlanska, po statutu pa ima
lahko od tri do pet članov.

Prav o tem je bil govor na včeraj-
šnji seji NS, po mnenju poznaval-
cev pa bi se postopek izbire novega
šefa Abanke lahko še zavlekel, saj
nadzorniki nočejo tvegati ponov-

ne zavrnitve kandidata od Banke
Slovenije, prav tako se bosta mora-
la okrog novega kandidata spora-
zumeti največja delničarja banke,
Zavarovalnica Triglav in kranjska
Sava. Poznavalci zato dopuščajo
tudi možnost, da bo uprava banke,
ki jo zdaj vodi Radovan Jereb, še
naprej začasno ostala dvočlanska.
To je pred časom posredno potrdil
tudi predsednik NS Janez Bohorič.
»Dvočlanska uprava Abanke Vipe
že pet mesecev odgovorno opra-
vlja vse naloge v okviru svojih pri-
stojnosti, zato je poslovanje banke

nemoteno in tekoče. Postopek za
dokončno imenovanje predsedni-
ka uprave bomo nadaljevali in že-
limo si, da bi se čim prej uspešno
končal.« Predsednik uprave Aban-
ke je zdaj Radovan Jereb, ki ima
mandat za vodenje do imenova-
nja novega predsednika oziroma
vse do leta 2015, drugi član uprave
banke je Gregor Hudobivnik.

Pred sejo nadzornega sveta se
je sestala tudi revizijska komisija,
ki je pooblaščena za podrobnej-
ši nadzor poslovanja oziroma za
nadzor nad delom notranje revi-
zije, zunanje revizije, računovod-
skega poročanja in uravnavanja
tveganj, vodi pa jo Vladimir Mišo
Čeplak s finančnega ministrstva.
To bi lahko pomenilo, da so nad-
zorniki včeraj obravnavali devet-
mesečne rezultate, ki jih bo banka
skladno s finančnim koledarjem
za letos objavila 28. oktobra.

Naj spomnimo, da je skupina
Abanka Vipa v prvem polletju le-
tos povečala tako bilančno vsoto
kot tudi dobiček. Tako je skupina
konec junija dosegla 4,65 milijarde
evrov hilančne vsote, kar je tri od-
stotke več kot ob koncu leta 2009
in 9,48 milijona evrov dobička po
davkih, kar je 32 odstotkov več kot
v istem obdobju lani. Konsolidira-
na bilančna vsota je konec polletja
dosegla 4,69 milijarde evrov in je
bila 2,8 odstotka višja kot ob kon-
cu prejšnjega leta.
Vanja Tekavec

Nadzorni svet Abanke Vipe je
devetčlanski. Kranjska Sava
ima v njem dva predstavnika,
to sta predsednik in član
uprave Janez Bohorič in Miha
Dolinar. Cerkveni Zvon ima v
nadzornem svetu dva člana, in
sicer Simona Zdolška in Uroša
Rožiča, Zavarovalnico Triglav
ga zastopata Vladimir Mišo
Ceplak in Blaž Brodnjak. V NS
banke so še prvi mož Dnevnika
Branko Pavlin, Slaven Mičkovič
kot predstavnik ministrstva za
finance in Andraž Grum kot
predstavnik malih delničarjev.

Sava: Govoric ne komentiramo
Čeprav v bančni sferi večji lastniški premiki niso običajni brez
soglasja države, regulatorja bančnega trga in solastnikov, so
se včeraj znova pojavila neuradna ugibanja, ali naj bi konzorcij
lastnikov (v katerem naj bi bili kranjska Sava, NFD, Gorenjska
banka ter holdinga Vipa in Zvon Ena ...) iskal kupca za večji delež
Abanke. V Savi so takšna ugibanja zavrnili kot govorice, poznavalce
pa zanima, kaj je v njihovem ozadju. »Ko oziroma če se bodo v
povezavi z našo naložbo v Abanki pojavila nova dejstva, bomo
o tem v skladu z našo dosedanjo prakso pravočasno obvestili
vso zainteresirano javnost,« so včeraj poudarili v Savi, enako v
Zavarovalnici Triglav, ki obvladuje dobrih 33 odstotkov Abanke. »V
zvezi z vprašanji o Abanki vam sporočamo, da mora Zavarovalnica
Triglav o tovrstnih informacijah ravnati po načelu enakomerne
obveščenosti vseh deležnikov, zato vse pomembne informacije
objavlja javno na sistemu Seonet. Zagotovimo pa lahko, da
bomo vedno, kot do zdaj, tudi v tem primeru ravnali po kriteriju
maksimiranja vrednosti za naše delničarje,« so sporočili iz Triglava.
Za mnenje smo prosili Draška Veselinoviča, ki je ugibanja o prodaji
komentiral takole: »Ko se bo vedelo, kdo je kupec, bomo vedeli,
kaj je v ozadju, in enako, če kupca ni.« V. T., S. C.
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